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Wijkkrant De Krim  
April 2024 

Beste medewijkbewoners, 

Inmiddels zijn we als nieuw bestuur van de wijkraad alweer een jaar bezig. We kijken terug op een jaar waarin we 

met veel plezier met een aantal onderwerpen bezig zijn geweest. We hebben een aantal goede wijkvergaderingen 

gehad, een bijeenkomst over dementie en de diverse projecten in en om de wijk houden ons ook genoeg bezig. 

Daarover verder in deze nieuwsbrief meer. 

Het is ook leuk om te merken dat er diverse initiatieven uit de wijk zelf komen. Ideeën om iets met het speeltuintje 

op het Van Goensplein te gaan doen, om een gelegenheid te creëren waar we als buurtbewoners bij elkaar kunnen 

komen, aandacht voor verkeersveiligheid en natuurlijk het kerstfeest en de kerstboom wat erg gezellig was. 

De gemeente heeft besloten dat in de loop van 2024 wijkraden worden omgevormd tot wijkplatforms. Daarom 

hebben we onder andere het Huishoudelijk Reglement hierop aangepast. Hierover meer in deze nieuwsbrief en op 

de jaarvergadering op 18 april, waar we dit Huishoudelijk Reglement graag willen vaststellen.  

We hebben eerder dit jaar een vereniging opgericht. Dat was nodig om ons te kunnen inschrijven bij de Kamer van 

Koophandel en om een bankrekening aan te kunnen vragen. Dit is nodig om de subsidie van de gemeente te 

kunnen ontvangen en om betalingen te kunnen doen. Uiteraard ten behoeve van leuke en nuttige dingen voor de 

wijk en de wijkbewoners.  

Kortom, deze nieuwsbrief bevat weer allerlei nieuwtjes en berichten, inclusief een uitnodiging voor de 

jaarvergadering van 18 april. We hopen velen van jullie daar weer te zien, om jullie bij te praten en gezellig met 

elkaar het voorjaar in te luiden. 

Clemens Berendsen (vz) 

 

Uitnodiging wijkvergadering 
 

 

 

Op 18 april is er weer een buurtvergadering over 

alles wat speelt in de wijk. Open voor alle 

wijkbewoners. Heeft u ideeën of wilt u een onderwerp 

bespreken? Kom langs en/of meldt het aan op 

wijkraad.dekrim@gmail.com.  

Na afloop is er een borrel. 

 

Voorlopige Agenda 

1. Huishoudelijk Regelement / Wijkplatform 

2. Jaarafrekening (vaststellen afronden) 

3. Initiatieven in de wijk 

a. Ontmoetingspunt 

4. Verkeersveiligheid 

5. Wijkverbinder / gemeente + handhaver 

6. Website 

7. Turnhal 

8. Fietsrouteproject Lodewijk van Deijssellaan 

9. Wat verder ter tafel komt 

 

 

 

WIJKVERGADERING 

 

Donderdag 18 april 

20.00 uur 

 

Kantine Kinheim 

 Noord-Holland hal 
 

mailto:wijkraad.dekrim@gmail.com
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Financiën 
De gang van zaken rond de financiën was dit jaar iets 

anders dan andere jaren gebruikelijk. Omdat wij vorig 

jaar april het stokje overnamen en het vorige bestuur 

zelf met de gemeente de verleende subsidie tot 2 

april 2023 heeft afgerekend, hebben wij vanaf april 

de voor 2023 resterende middelen beschikbaar 

gekregen van de gemeente. 

 

Wij beschikten toen nog niet over een bankrekening 

(die bleef bij het oude bestuur). We hebben toen met 

de gemeente afgesproken, dat wij de kosten zouden 

voorschieten en bij de gemeente zouden declareren. 

We hebben de afgelopen maanden een afrekening 

van het geheel met de gemeente afgestemd en die 

ligt daar nu voor goedkeuring.  

 

Dat betekent ook dat de noodzaak voor een 

kascommissie met een controle van de jaarcijfers dit 

jaar niet nodig is. We zullen op de jaarvergadering 

wel een overzicht presenteren van de uitgaven die we 

in 2023 ten behoeve van de wijk hebben gedaan. 

Huishoudelijk Regelement 
We waren al van plan om eens goed te kijken naar 

het Huishoudelijk Reglement. Door het besluit van de 

gemeente om van wijkraden naar wijkplatforms over 

te gaan heeft dit even op zich laten wachten. We 

hebben inmiddels een conceptversie van het 

aangepaste Huishoudelijk Reglement opgesteld. Dit 

kunnen jullie vinden op de website van de wijkraad 

(www.dekrimhaarlem.nl). De basis hiervoor is het 

“Beleidskader wijkplatforms” van december 2023 (te 

vinden is op de site van de gemeente).  

Als er vragen zijn over het Huishoudelijk Reglement 

kunnen jullie die stellen via het e-mailadres van de 

wijkraad (wijkraad.dekrim@gmail.com), dan komen 

we daar zo snel mogelijk op terug. Tijdens de 

jaarvergadering kunnen we eventuele vragen nog 

even bespreken en hopen we dat we dit huishoudelijk 

Reglement kunnen vaststellen. 

 

 

 

 

 

Gezellig winterfeest De Krim 2023 
De feestcommissie heeft weer een prachtig winterfeest 

weten neer te zetten. Dank daarvoor! Het wordt door de 

bewoners zeer gewaardeerd. Ook deze editie was weer 

goed bezocht, gezellig en met verschillende activiteiten. Zo 

was er naast de gluhwein een heuse pubquiz 

georganiseerd. 
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Wie denkt er mee over een huisje voor de buurt, door de buurt? 

Beste bewoners van De Krim, 

Wij zijn Lara Veen en Margot Pol, sinds acht jaar gelukkige 

bewoners van dit mooie eiland. Doordat we vaak met onze 

kinderen buiten komen, hebben we regelmatig contact met 

andere eilandbewoners, jong en ouder. Het valt ons op dat we 

daarbij allemaal iets lijken te missen: een centrale 

ontmoetingsplek, passend bij het persoonlijke karakter van 

onze wijk. 

Een plek om: 

• Iets te drinken met wat lekkers erbij 

• Andere wijkbewoners te ontmoeten 

• Voorleesmiddagen te organiseren voor kinderen of 

spelletjes te ruilen 

• Vrijwilligersactiviteiten te organiseren en elkaar te helpen 

 

Kortom: een ontmoetingsplek die onze fijne wijk nóg fijner 

zou maken. 

Maar waar zou zo’n huisje kunnen staan? Wat is ervoor 

nodig? En wat zou je er zelf graag zien? 

Omdat dit een initiatief is voor en door de buurt, willen we er 

graag samen over denken. Heb je ideeën of praktische hulp: 

laat je vooral horen. Spreek ons vrijblijvend aan, stuur een 

appje of een mailtje. Een klein thuis voor alle bewoners 

van De Krim, hoe mooi zou dat zijn! 

Lara en Margot 

 

 

 

Boomspiegelexcursie 
 

Op zaterdag 13 april is de 
VoorjaarsBoomSpiegel excursie! Dit keer in de avond 

dus. We verzamelen op het Rijklof van Goensplein 

onder genot van kopje thee. 

Aanvang: 20.00 uur.  (duur ongeveer een uur) 

Aanmelden niet nodig 

 

Ga je mee? Leuk wandelrondje door de wijk, inspiratie 

opdoen, bolletjes bekijken en hoe kun je voorzaaien?  

 

Tot dan, we zien je graag 

 

  

Margot Pol   Lara Veen 

Christoffel van Swolllaan 12 Laurens Reaellaan 33 

margotpol@hotmail.com laraveen@hotmail.com 

06 13560355   06 42110770 

mailto:margotpol@hotmail.com
mailto:laraveen@hotmail.com
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Sport in en rondom de wijk 
Het leuke van onze wijk is dat we omgeven zijn door 

hoogwaardige sportvoorzieningen. Welke wijk kan 

nou zeggen dat ze een IJsbaan, CIOS, 

topsportcentrum, Honkbal, Atletiek, Voetbal, Tennis 

en Padel in zijn buurt heeft?  Vroeger heette dit de 

‘Sportboulevard’. De sportverenigingen en de wijkraad 

hebben het voornemen om de komende jaren de wijk 

meer te betrekken bij de sportvoorzieningen. Dat kan 

op allerlei manieren. Heeft u goede ideeën, meldt het 

bij de wijkraad. 

Grote verbouwing van de ijsbaan 

Het komend half jaar gaat de ijsbaan verbouwen. Het 

doel is om in oktober 2025 het oppervlak van de 

ijsvloer op het middenterrein verdubbeld te hebben. 

De eerste stap in dit project is om komende zomer 

(2024) de tentoverkapping op het middenterrein te 

verlengen. De werkzaamheden beginnen in april en 

duren tot in september. Behalve het rechthoekig deel 

van het middenterrein zullen ook de bochten 

voorzien worden van deze overkapping. Met de 

overkapping worden de weersinvloeden zoveel als 

mogelijk buitengesloten. Volgend jaar zomer zal de 

vergroting van de ijsvloer gerealiseerd worden.   

 

 

Renovatie Atletiekbaan 

Ook de Atletiekfaciliteiten worden vernieuwd. De 

komende maanden wordt op het terrein van de 

Atletiekvereniging gewerkt aan vernieuwing van onder 

andere de 400m baan, de sprintbanen, de 

kogebakken, hoogspringaanlopen en 

verspringbakken. Een weerstandsheuvel en 

sprongentrap zijn inmiddels gerealiseerd. 

Met deze faciliteiten wordt de kans vergroot dat de 

nieuwe Femke Bol uit de Krim zal komen en hoge 

ogen gaat gooien op de Olympische Spelen van 

2032 in Australië. 
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Buurtkerstboom 
Als aanvulling op de kerstsfeer heeft een aantal bewoners een proef gedaan met een grote buurtkerstboom. Geen 

omgezaagde boom uit het bos maar een hoge mast met lichtjes er aan. Gezien de vele positieve reacties wordt dit 

komend jaar herhaald. Helaas heeft de testverlichting de overvloedige regenval niet overleeft… eind 2024 daarom 

een verbeterede versie!

 

Verkeersveiligheid in de wijk 
Op de oproep in de vorige wijkkrant om een werkgroep 

te vormen die bezig gaat met het verbeteren van de 

verkeersveiligheid in de wijk  zijn wel meldingen binnen 

gekomen van locaties die veiliger kunnen. Nog geen 

concrete aanmeldingen voor de werkgroep helaas. De 

vacature blijft open staan        .  
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Parkeren op de weg of op de stoep? 
Een bewoner uit de Carpentierlaan meldde het volgende voorval. De brandweer moest op een adres in de 

Carpentierlaan zijn maar kon de woning niet bereiken omdat de weg geblokkeerd was door geparkeerde auto’s. In 

geval van een echte calamiteit kan dit vervelende gevolgen hebben. 

 

De bewoner heeft de buren gevraagd om de auto’s verder op de stoep te parkeren. Zodat de doorgang 

gewaarborgd blijft. Dit heeft natuurlijk weer effect op de beschikbare ruimte voor voetgangers. Iets om eens van 

gedachten over te wisselen op de wijkraadvergadering op 18 april? 
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Fietsroute Lodewijk van Deijssellaan 
Het voorlopig ontwerp voor de herinrichting van de 

Lodewijk van Deijssellaan en de Pim Mulierlaan is 

eind 2023 vastgesteld. Bewoners konden in januari 

2024 online en schriftelijk reageren. 

Het belangrijkste pijnpunt voor veel bewoners blijft, 

los van nut en noodzaak, de wijze waarop de 

Lodewijk van Deijssellaan aangepast wordt. Ook de 

doorgevoerde wijzigingen van de verkeerscirculatie 

leiden tot onbegrip. De voorstellen leiden tot 

onhandige, lange en onnodige omrijbewegingen door 

de wijk en werden zonder overleg met 

klankbordgroep, bewoners of wijkraad in het plan 

opgenomen. 

Petities 

In de vorige wijkkrant stond een oproep aan 

bewoners om zelf in beweging te komen als men het 

niet eens is met de plannen. Bijvoorbeeld door een 

petitie aan te bieden. Als wijkraad merkten we dat 

onze inbreng niet heel serieus werd meegenomen 

door het gemeentelijk projectteam.  

Dit heeft vanuit drie verschillende straten een petitie 

opgeleverd: 

- Bewoners aan de parallelweg van de van 

Riebeecklaan hebben unaniem een reactie met 

handtekeningen gestuurd om hun woningen 

bereikbaar te houden en te voorkomen dat ze 

letterlijk de halve wijk door moeten rijden. Ze 

pleiten voor een directe aansluiting op de 

Stuyvesantbrug, conform de huidige situatie. 

- In de Speelmanlaan zijn bewoners bezorgd dat 

de voorstellen van de gemeente er toe leiden 

dat alle auto’s van de Lodewijk van Deijssellaan 

die de wijk in zuidelijke richting willen verlaten 

via de smalle Speelmanlaan gaan rijden. Met 

onveilige situaties als gevolg. Ook zij hebben dit 

gezamenlijk kenbaar gemaakt aan middels een 

zienswijze. 

- Tot slot is vanuit de zuidelijke helft van de 

Lodewijk van Deijssellaan een petitie opgesteld 

door bewoners waarin ze nog eens alle nadelen 

van de door de gemeente opgestelde plannen 

opgesomd hebben. Belangrijkste voorstel is om 

de rijrichting op de Lodewijk van Deijssellaan 

grotendeels te houden zoals het nu is: van zuid 

naar noord. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Huidig voorstel 

gemeente 
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Toch van zuid naar noord? 

De wijkraad heeft samen met de bewoners aan het 

gemeentelijk projectteam voorgesteld om over de 

petities een inhoudelijk overleg te voeren, om 

argumenten uit te wisselen. Dit is door de gemeente 

geweigerd met als argument dat ze dan met alle 

stakeholders, zoals de fietsersbond, de politie, etc. 

om tafel zouden moeten. Deze starre en afstandelijke 

houding is helaas kenmerkend voor de opstelling van 

de gemeente in dit project. Er vind wel inspraak 

plaats maar geen gesprek. 

In de reactie van de wijkraad op het plan is de 

opstelling van de gemeente aan de orde gekomen en 

is verwezen naar de petities en ook benadrukt dat 

alles afwegende de rijrichting van zuid naar noord 

eigenlijk een heel logische keuze is. Het zorgt voor de 

meest heldere verkeersroutes zonder omrij 

bewegingen door de wijk. Ook is het inrijden bij de 

Stuijvesantbrug veiliger, evenals het uitrijden bij de 

Laurens Reaallaan. Het argument dat het niet veilig is 

om auto’s te parkeren aan de linkerkant (huizenkant) 

is theoretisch en ver gezocht omdat dit in de huidige 

situatie ook al gebeurt, zonder dat hierdoor 

ongelukken gebeuren. 

Vervolgstappen 

Het gemeentelijk projectteam is momenteel bezig om 

alle zienswijzen en petities te beoordelen en te 

bepalen of en hoe het plan op onderdelen aangepast 

wordt. Een exacte tijdpad kon begin april niet 

gegeven worden door de gemeente maar wel dat er  

ingezet wordt op de behandeling in de commissie 

beheer en gemeenteraad voor de zomer. Of dat juni 

of juli wordt kon nog niet worden aangegeven. Ook is 

niet duidelijk wat uiteindelijk gedaan wordt met de 

input van bewoners. Daar wilde men geen uitspraken 

over doen, los van het feit dat er wat met de petities 

gedaan moet worden. Waarschijnlijk wordt pas 

duidelijk wat de gemeente met de input doet (of 

heeft gedaan) als het Definitief Ontwerp wordt 

vrijgegeven door het college. Dan kan het in de 

commissie behandeld worden. We hebben nog een 

poging gedaan om voor de behandeling in het 

college de aanpassingen te bespreken maar daar is 

de gemeente tot nu toe nog niet op ingegaan. 

Bewoners die geïnteresseerd zijn in de voortgang 

wordt aangeraden de website van de gemeente in de 

gaten te houden en/of contact met de wijkraad te 

onderhouden. 

 

Turnhal 
Het project van de turnhal naast het Kinheim Stadion 

heeft weer een nieuwe wending gekregen. Onder 

andere door gestegen bouwkosten lukt het de 

turnvereniging HLC niet om de financiering van het 

project (circa €7 miljoen) rond te krijgen. Het voorstel 

van het gemeentebestuur aan de raad is nu dat de 

gemeente zelf eigenaar van de hal wordt en deze 

vervolgens verhuurt aan de turnvereniging. De 

gemeente zet hiermee het project door. Als de raad 

instemt met het voorstel kan de 

omgevingsvergunning verleent worden en zou de 

bouw in de tweede helft van 2024 mogelijk kunnen 

starten. Stakeholders rondom de turnhal, o.a. 

Kinheim, DSS, het Mendel en bewoners van de flat 

aan de Laurens Reaallaan hebben nog steeds 

bezwaren tegen het plan in de huidige vorm en 

overwegen de gang naar de Raad van State. De 

bezwaren spitsen zich toe op de ruimtelijke inpassing 

en de effecten op verkeers- en sociale veiligheid en 

parkeren op het Pim Mulier Sportpark.  


